
   

Borgernes input om plejehjem i Roskilde 
 
 
Rikke Haunstrup: 
 
Jeg vil gerne høre om vægtning af de YNGRE DEMENTE under 60 år. 
De findes og der kommer osse flere. 
Stort set ingen kommuner har tilbud der er Målrettet de yngre og deres pårørende. Enkelte kommuner har 
aktivitetstilbud, men de prioriteres ikke kommunalt! 
Jeg er selv pårørende til min mand på 54 der har frontallapdemens på 5 år... 
 
Hanne Seybold: 
 
Jeg ønsker at kende forholdene på kommunens plejehjem. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


